
ProtokoN Nr 66/16;
posiedzen ia Zarzqdu Powiatu Mi riskiego

w dniu 10 pa2dziernika 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarazynski
Wicestarosta - Krzysztof Flochocki

czlon kowie Zarzqdu: t-ullasz Bogucki
Piotr Wieczorek
Marek Pachnik

orazt Danuta Strejczyk - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Urszula Soroka - z-ca nacz. Wydz. OSwiaty i Promocji
Artur Wigckowski - dyrektor SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Mirisku Maz.
Wojciech Osinski - nacz. Wydz, Gospodarki Nieruchomosciami
Wincenty Bartnicki -nacz. Wydz. Inwestycji
Andrzej Solonek - dyr. ZDP w Minsku Maz.

Porzqdek posiedzenia:
1. Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dziatalnosci Starosty w okresie od p<lprzedniego posiedzenia.
4. Przyjqcie projektow uchwal i innych materialow nar XVll sesjg Rady Powiatu Minskiego
5. Sprawy z zakresu sluzby zdrowia.
6 Podjgcie uchwaly w sprawie przyznania Styperndiow Starosty za wysokie wyniki

w nauce.
7 Przedstawienie wynikow konsultacji projektu ,,Pro5;ramu wspolpracy Powiatu Minskiego

z organizaqami pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoSci po:Zytku publicznego i o wolontariacie
w 2017 r."

B Sprawy o6wiatowe.
9. Podjqcie uchwaly w sprawie sprzeda2y niezabudowanej nieruchomosci stanowiqcej

wlasnoSc Powiatu Mihskiego, polozonej w Nowych Groszkach.
10. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia Dyrektorowi Powiatowego

Urzgdu Pracy w Miltsku Mazowieckim do podpisania wniosku, umowy i realizacji
projektu wspolfinansowanego ze Srodkow Europejskiego Funduszu Spoiecznego
w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukiacja Rozwoj,

1 1. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia Zastqpcy Dyrektora
Powiatowego Urzqdu Pracy w Minsku Mazowier:kim do podpisania wniosku, umowy
i realizacji projektu wsp6tfinansowanego ze Srodkow Europejskiego Funduszu
Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwoj.

12. Podjqcie uchwaly w sprawie ogloszenia otwaftego konkursu oferl na realizacjq zadania
publicznego polegajqcego na udzielaniu nieodplatnej pomocy prawnej w 2017 roku.

'13. Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie zasad gospodarowania skladnikami
majqtku ruchomego w Starostwie Powiatowy'p1 i w powiatowych jednostkach
organizacyjnych,

14 Podjqcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie skladnikow majqtku
ruchomego Starostwra Powiatowego w Minsku Mzrzowieckim.

'15. Podjqcie uchwaly w s;prawie zmian w budzecie Powratu na 2016 rok.



16. Sprawy ro2ne.
17 . Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 26 wrzesnia 2016 r.
1 8 Zamkniqcie posie dzenia.

Ad, 1

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad. 2
Starosta - Antoni Jan Tarczyriski przedstawit porzqdek posiedzenia, ktory

zostat przylqty jednoglosnie (nieobecny p. t_. Bogucki).

Ad. 3

Starosta - Antoni Janf arczynski poinformoraral o nastgpujqcych sprawach:
- uczestniczyl w Konwencie Starostow Wojewodztwa Mazowieckiego w Chlewiskach
k/Siedlec. Jednym z tematow bylo gospodarowaniel zasobem nieruchomosci Skarbu
Panstwa i stanowisko wojewody jest takie, aby rninimalizowac sprzeda2 majqtku
Skarbu Panstwa. Ponadto Kurator Oswiaty poruszyl temat rozwiqzywania umow
z dyrektorami szkol (wojerrvoda bqdzie ingerowal w uchwaly, ktore budzqwqtpliwosci).
- uczestniczyl w Konwencie Wojtow i Burmistrzow lrowiatu Minskiego, na ktory m.in.
poruszono temat afrykanskiego pomoru swin,
- goscilismy ambasadora Federacji Rosyjskiej, ktory spotkal siq z przedstawicielami
samorzqd ow oraz przedsiqbiorcam i,

- odbyto sig spotkanie z wykonawcq inwestycji na ul. KoScielnej i ul. PrzemysNowej
w Mihsku Maz.
- trwajq spotkania z dyrektoramijednostek organizacyjnych w zakresie przygotowania
projektu budzetu na 2017 rok.

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki poinformowal o nastqpujqcej sprawie:
- uczestniczyl w otwarc;iu roku akademickiego na Uniwersytecie Przyrodniczo-
H u ma n isty cznym w Sied lcach.

Ad.4
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze sesja zaplanowana jest na

26 pa2dziernika br. i przedstawit projekt porzqdku olcrad sesji:

- Rozpatrzenie informacji dyrektora Zarzqdu Drog Powiatowych o stanie drog
powiatowych oraz przygotowaniu do sezonu zimowego 201612017.
Materiat zostat przyjgty .

- Informacja o przebiegu wykonania budzetu powiatu, informacja o ksztattowaniu siq
wieloletniej prognozy finansowej onz informaqer z przebiegu wykonania planu
finansowego Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej w Minsku
Mazowieckim za I polrocze 2016 r.

Material zostal przyjqty .

- Podjgcie uchwaty \ / sprawie Programu lvspolpracy Powiatu Miriskiego
z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami w',,mienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy
o dzialalnosci pozytku publicznego oraz o wolontariircie,
Material zostal przyjgty
- Informacja o stanie realizaqi zadan o6wiatowych za rok szkolny 201512016.
Material zostat przyjqty .

- Podjqcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na realizacjg projektu "StaZe
zagraniczne dla uczniow i absolwentow szkoN zawodowych oraz mobilnosc kadry
ksztalcenia zawodowego" w ramach programu "Erarsmus+".



Material zostal przyjgty .

- Podjqcie uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na realizacjg projektu "Szkota
z przyszloSciq" w ramach X Osi Priorytetowej Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojewodztwa Mazowieckiego na lata 2014 -2020.
Material zostal przyjqty.
- Podjgcie uchwaly w sprawie zgody na przekaziznie w drodze darowizny Gminie
Dobre nieruchomosci pobzonej w Sqchocinre.
Material zostat przyjqty.
- Podjgcie uchwaty w sprawie obowiqzujqcych w 2017 roku wysoko6ci oplat za
usuniqcie i przechowywanie pojazdu usuniQtego z drogi oraz wysokosci kosztow
powstaiych w razie odstqpienia od usunigcia pojazdu.
Materiat zostat przyjqty.
- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawier okreSlenia zadan finansowanych
ze srodkow Panstwowego Funduszu Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych w 2016 r.
Material zostal przyjqty .

- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawir: ustalenia rozktadu godzin pracy
aptek ogolnodostgpnych na terenie powiatu minskiergo.
Material zostal przylqty .

- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Minskiego na later 2016-2024.
Material zostal przyjqty.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwaNQ w sprawie uchwaty budzetowej Powiatu
Minskiego na 2016 r.

Material zostal przyjqty.
- Podjqcie uchwaly w sprawie rozpalrzenia skargi na dzialalnosc dyrektora Domu
Pomocy Spotecznej w Kqtach.
Material zostal przyjqty .

- Informacja dotyczqca oswiadczeh majqtkowych radnych powiatu, kierownikow
jednostek powiatowych i os6b wydajqcych decyzjer administracyjne z upowaZnienia
starosty.
Materiat zostat przyjqty .

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski powiedzial, 2e do porzqdku obrad moze
zostac wprowadzony jeszcze uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie ustanowienia
Nagrody Powiatu Minskielgo.

Ad. 5
Z-ca dyrektora SPZOZ - Czestaw Mazek powiedzial, 2e na dzien dzisiejszy

w przychodni na ul. KclSciuszki na trzech kondygnacjach wykonano wszystkie
instalacje, tynki, posadzk:i, przebudowy 6cian, koriczone sE prace przy ukladaniu
glazury w lazienkach nia jednej kondygnacji (na dwoch kondygnacjach sq juz
wykonane). Na dwoch kondygnacjach wykorrywany jest montaz osprzqtu
elektrycznego i na dw6ch kondygnacjach zamontowane sq futryny drzwiowe,
pozostaly do polozenia wykladziny i malowanie. Doclal, ze kierownik twierdzi ,2e przez
pa2dziernik powinien sobie z tym wszystkim poraclzic. Dodal, 2e trwajq intensywne
prace przy montazu windy, wykonawca ma termin rCo konca pa2dziernika i wszystko
wskazuje, ze winda powirrna do korica pa2dziernika zostac uruchomiona. Dodal, ze
obiekt jest ogrzewany.
Nastgpnie p. Czeslaw Mazek poinformowal o prercach zwiqzanych z realizowanE
inwestycjq - budowa pawilonu etap lV. Wyja6nil, 2=e w tym przypadku sytuacja jest
gorsza, bo na dzien dzisiejszy prace wykonywane sel jeszcze we wszystkich branzach.



Na budowie jest ok. 50 pracownikow, a koordynacja prac nie jest tatwa. Wykonywane
sq tazienki na 17, wykonano 8, a kierownik twierdzi, ze wykonajq je w ciqgu 2 tygodni.
Ponadto powiedzial, 2e trwajq prace przy konstrukcji sufitow podwieszanych na
wszystkich kondygnacjaclr, trwajq prace przy monta,zu windy iw ciqgu 2 tygodni bqdzie
uruchomiona. Trwa montaz futryn drzwiowych na ostatniej kondygnacji, ukladanie
wyktadzin na podlogach. W tym tygodniu rozpoczynajq prace zwiqzane z monlalem
sprzqtu (kilkaset sztuk lamp). WiqkszoSc prac na salach operacyjnych zostala
wykonana, pozostaN montaz kolumn. Dodal, ze jesl zamontowana stacja uzdatniania
wody, ktora bgdzie zaopatrywac w wodq urzqdztenia do sterylizaqi. Inspektorzy
twierdzq, Ze przy takim ternpie to w terminie firma powinna wykonac roboty. Natomiast
od strony finansowej sprrawa wyglqda gorzej, bo fakturq za sierpien zwrocono
(710.000 zl) ze wzglqdu na btqd. Za miesiqc sierpien z harmonogramu wynikato, ze
faktura powinna byc na kwotg 1 ,1 mln zl, a jest na kwotg 710.000 zl.
Dodal, ze jego zdaniem, je2eli prace bqdq kontynuo,wane w takim tempie, jak ostatnie
dwa tygodnie to fizycznie wykonawca jest w staniel te roboty skonczyc, ale problem
bgdzie z odbiorami i uzysil<aniem pozwolenia na uzyrtfte*"n 

".Wyjasnit, ze sE tez problerny, kt6re nie nalezq do wyl<onawcy, sprawa rozbudowy stacji
trafo. Nie ma potwierdzenia Zakladu Energetycznego, ze sq w stanie tq stacjg
przebudowac bo dopiero dzisiaj projektant dostarc,zyl kosztorysy i bgdzie oglaszany
przetarg. Powiedziat, ze drobne sprawy mogty blokowac wykonawcq, ale z gory
wiedziat na jaki obiekt wchodzi, 2e po trzech etapach pewne sprawy wynikly
z koniecznoSci zmiany dokumentacji. Dodal, 2e co tydzien odbywajq sig narady
koordynacyjne, na ktorych obecni sE wszyscy ci, klorzy maiE wpfyw na inwestycjg
i stara siq te wszystkie problemy na biezqco rozwiq;zywac.
Powiedzial, 2e w lipcu sygn alizowal pierwszy raz, Zet jego zdaniem tempo robot jest za
wolne i nie zgodnie z harrnonogramem. Drugi tazwe wrze6niu wystosowal pismo, po
ktorym byla natychmiastowa reakcja, przyjechal wlaSciciel firmy (spisana zostala
notatka) i stwierdzil, 2e problemy projektowe nie powinny zawarzyc na terminie
realizacji inwestycji, zadeklarowal, 2e zrobi wszystko, 2eby zakohczyc inwestycjg
w terminie.

Starosta - Antoni JanTarczynski zwrocil sig z pytaniem, czy kwestie zwiqzane
z dachem zostaly wyjasnione,
Z-ca dyr. SPZOZ powieclzial,2e zlo2ony zostal prozew do sqdu ijeszcze nie ma
wyznaczonego term in u rozprawy.
Starosta powiedzial, ze wielokrotnie pytalismy o zagroZenia i regularnie spotykamy siq,
aby miec na biezqco informacjg o postqpach prac. Harmonogramy byty wielokrotnie
zmieniane. Umowa z wykonawcq na pewno przewiduje kary umowne, ktore trzeba
bqdzie egzekwowac. Wyjasnil,2e w przypadku nie wykonania w terminie tej inwestycji
nie bgdzie mozliwosci rctzliczenia dotacji, ktorq nlamy w budzecie. Stwierdzil, Ze
zaistniala sytuacja jest bardzo niepokojqca

P. Czestaw Mazek powiedzial, 2e dziqki cotygodniowym naradom w wielu
przypadkach rozwiqzywane sq wszystkie problemy np. dot. dokumentacji jak
iwykonawstwa tego obiekrtu. Powstala doSc obszerna dokumentacja ztych narad.
Dodat, 2e od lipca kiedy zauwaZyl, ze wczesniej zaplanowany harmonogram nie jest
realizowany sygnalizowal to na naradach i takie sq vvpisy. Gromadzona jest niezbqdna
dokumentacja na wypadek, gdybySmy byli w SpofZO z wykonawcq.
Stwierdzil, ze wedtug jego oceny przy tym tempie rolcot fizycznie zadanie moZe zostac
zrealizowane, ale problem bqdzie z odbiorami i pozwoleniem na uzytkowanie (czyli
20oh kontraktu).



Skarbnik Powiatu -- Teresa Bqk powiedziala,2e zaawansowanie finansowe jest
niecale 20ok, a od jakiegorS czasu nie bylo zadnej faklury. Platno6c za sierpien powinna
byc 1,'1 mln zl, abqdzie na710.000 zl. Dodala,2e zat miesiqc powinna byc zakonczona
inwestycja, a faktury sE nia 20ohwarlosci inwestycji.
P. Czeslaw Mazek przyznal, 2e w robotach budowlanych sq duze zalegloSci
w fakturowaniu.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki powiedzial, 2e prawdopodobnie przy tej
iloSci pracownikow uda sig zrealizowac inwestycjq, ale problem bgdzie z odbiorami.
Obawia sig, ze firma cos zglosi, co nie bqdzie do konca zrealizowane twierdzqc, Ze
zglosili w czasie, a nie wykonaty tego sluzby administracyjne.
Starosta - Antoni JanTarczynski powiedziaN, 2e na odbiory te2 potrzeby jest czas, nie
ma mozliwosci zrealizowania tego w 2-3 dni.
Zwrocil sig z pytaniem, czy w trakcie organizowanych spotkan i narad pojawia siq
chociaz cien wqtpliwosci, ze co6 jest po naszej stronie, co mogloby byc przyczynq,2e
wykonawca nie dotrzyma terminu.
P. Czeslaw Mazek powierdzial, 2e wszelkie problenry rozwiqzywane sE na bie2qco,
a wykonawca caly czas twierdzi, Ze inwestycjq wykona w terminie.
Dyrektor SPZOZ - Artur Wiqckowski powiedzial, 2e w trakcie umowy nic wigcej nie
mozna zrobic.
Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e dyrektor musi zn;ale2c jakis sposob na wykonawcg
Do zakonczenia inwestycji pozostal miesiqc, a wykonanie zafakturowane na 20%.
Dodala, 2e co z tego naliczenia kar umownycih, jak bqdziemy mieli mnostwo
problemow, bo tej inwestycji nie zakonczymy, nie bqdziemy mogli rozliczyc dotacji.

Starosta zaproponowal, aby zorganizowac spotkanie, na ktore zaproszony
zostanie prezes firmy realizujqcej inwestycjg.
Wicestarosta stwierdzil,2e je2eli wykonawca caly czas akceptuje harmonogram, nie
dokonali6my zmiany idqcej w kierunku przesuniqcia terminu realizacji, je2eli caly czas
akceptuje i nie stwierdza,2e w wyniku tych wydluza siq proces realizaili inwestycji, to
caly czas akceptuje ten harmonogram po zmianach.

Starosta powiedzial, 2e harmonogram to nie tylko sprawa rob6t, ale
z harmonogramu wynikajq ptatno6ci i to jest istotna sprawa. W Slad za wykonanymi
pracami idq platno6ci, a jiak nie ma faktur to mamy petne prawo twierdzic, ze nie ma
wykonanych prac.

Zarzqd przylql ustialenie, Ze zorganizowaner zostanie spotkanie z prezesem
firmy realizujqcej inwestycjg.

Dyrektor SPZOZ proinformowal, 2e ruszyla stacja dializ, a oficjalne otwarcie
nastqpi w grudniu.

Ad. 6

Z-ca naczelnika Wydziatu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka powiedziala, Ze
wplynqto 14 wnioskow o przyznanie stypendiow Sterrosty za wysokie wyniki w nauce.
Wyjasnita, 2e w budzecie na ten cel zabezpieczone zostaly Srodki w kwocie
40.000 zl. Dodala, ze stypendium wynosi 264 zllrn-c i przyznawane jest na okres
1O miesigcy. Stypendia przyznane zostaly:
- Alicji Wincenciuk - uczennicy Liceum Ogolnoksztatcqcego w Zespole Szkol
Ekonomicznych w Minsku Mazowieckim;
- Monice Rogulskiej - uczennicy Technikum w Zespole Szkol Ekonomicznych
w Minsku Mazowieckim;
- Kacprowi Kijewskiemu - uczniowi Liceum Plastycznego w Zespole Szkol
Ekonomicznych w Mirisku Mazowieckim;



- Natalii Wioletcie Plorkowskiej uczennicy Liceum Ogolnoksztalcqcego
w Zespole Szkol Nr 1 im. Kazimierza wielkiego w lVlinsku Mazowieckim;
- Patrycji Ko{ak - uczennicy Technikum w Zespole Szkof Nr 1 im. Kazimierza Wielkiego
w Minsku Mazowieckim;
- Marcie Weronice Kowalczyk uczennicy ,Zasadniczej Szkoty Zawodowej
w Zespole Szkot Nr 1 im. K. Wielkiego w Minsku Merzowieckim;
- lwonie Stanistawie Banatsiak - uczennicy Zasadniczej Szkoly Zawodowej Specjalnej
w Zespole Szkot Nr 1 im. K. Wielkiego w Minsku Merzowieckim;
- Konradowi Lipinskiemu - uczniowi Technikum w Zespole Szkol Zawodowych
Nr 2 im. Powstancow Warszawy w Minsku Mazowierckim;
- Magdalenie Ganko uczennicy Gimnazjum w Gimnazjum i Liceum
Ogolnoksztalcqcym im. Prclskiej Macierzy Szkolnej vr Minsku Mazowieckim;
- Ewelinie Jastrzqbskiej - uczennicy Liceum Ogolnoksztatcqcego w Gimnazjum
i Liceum Ogolnoksztalcqcym im. Polskiej Macierzy {izkolnej w Minsku Mazowieckim;
- Aleksandrze Julii Dtgbskiej uczennicy Technikum w Zespole Szkol
Agrotechnicznych w Mirisku Mazowieckim
- Monice Pawlikowskiej - uczennicy Liceum Ogolnoksztalcqcego w Zespole Szkol
im. M. Skfodowskiej-Curier w Minsku Mazowieckim
- Martynie Wojcik - uczennicy Technikum w Zespol,e Szkot im. M. Sktodowskiej-Curie
w Mihsku Mazowieckim
- Marcinowi Grzegorzowi Jeznackiemu - uczniorrui Gimnazjum w Zespole Szkot
Specjalnych im. Janiny Porazinskiej w lgnacowie

Nastqpnie odczylala projekt uchwaty w sprawie przyznania Stypendiow Starosty za
wysokie wynikiw nauce; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedziat sig jednoglosnre.

zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 4.01116 w sprawie przyznania
Stypendiow Starosty za wysokie wyniki w nauce.

Ad. 7
Z-ca naczelnika Wydzialu OSwiaty i Promocji -- Urszula Soroka powiedziala, 2e

konsultacje w sprawie projektu ,,Programu rruspolpracy Powiatu Minskiego
zorganizacjami pozarzqdrrwymi oraz podmiotamiwymienionymiw art. 3 ust. 3 ustawy
z dnia 24 kwietnia 200-?, r. o dzialalno6ci pozytkru publicznego i o wolontariacie
w 2017 r." lrwaly od 5 wrzesnia 2016 r. do 21 wrzeSnia 2016 r. i przeprowadzone
zostaty w formie:

zamieszczenia projektu na stronie internetowej powiatu i na tablicy ogloszen
Starostwa Powiatowego, z zaznaczeniem mozliwosci zglaszania uwag orogE
pisemnq i elektronicznE na wskazany adres rnailowy,
internetowego forum.

W trakcie konsultacji nie zgloszono uwag do projektu Programu.
Zarzqd Powiatu przyjql przedstawione wyniki konsultacji.

Ad. 8
Z-ca naczelnika Wydzialu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka poinformowala,

2e nauczyciele ZSA w Minsku Maz. i przewodniczqcy NSZZ ,,Solidarno6i" skierowali
pisma wyra2ajqce wdziqcznosc, 2e Zarzqd nie zlekcewa2yl prosb o pomoc.



Ponadto powiedziala, Ze wplynqto pismo Rady Rodzicow uczniow ZSA, ktore
skierowane zostalo do wojewody mazowieckiego i Minister Edukacji Narodowej,
w ktorym popierajq decyzjq Zarzqdu.
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowal, ze wpiynqlo pismo Ogniska ZNP
w ZSA dotyczqce opinii w sprawie kandydatury p. Ewy Pustoly na stanowisko
wicedyrektora. Dodal, zer dyrektor ZSA podtrzymala swoje stanowisko w sprawie
powierzenia p. Ewie Pustola stanowiska wicedyrektora ZSA.
Ponadto poinformowat, ze p lwona Kowalczuk-llekiesza zrezygnowala z funkcji
wicedyrektora ZSA, a obecnie przebywa na zwolnieniu lekarskim podobnie jak
p. D. Miraszewska

P. Urszula Soroka przedstawila zaproszenie marszalka wojewodztwa
mazowieckiego do wzigciia udziaNu w projekcie ,,Stolica kultury Mazowsza". Wyja6nifa,
2e urzqd marszalkowski przeznaczy 100.000 z:"1 na ten cel dla zwyciqskiego
samorzqdu. Wnioski z pr<>pozycjq harmonogramu imprez na caiy rok mozna skladac
do 30 oa2dziernika 2016 r.

Zarzqd Powiatu postanowil przekazac wnioserk do zapoznania Komisji Oswiaty.
Z-ca naczelnika Wydziatu OSwiaty i Promocji przedstawila wniosek Minskiego
Towarzystwa Szachowego dotyczqcy zaakceptowania zmian. Wyjasnita, ze MTS nie
znalazlo sponsora na organizacjg drugiego turnieju i postanowili czQsc dotacji
otrzymanej od Burmistrza Miasta Minsk Mazowiecki w kwocie 1.080 zl przeznaczyc na
ten cel. \N zwiqzku z pow,yLszym catkowity koszt reializaqi zadania zostal zwigkszony
o 180 zl, zmniejszono udzial srodkow wlasnych z 5(10 zl do 200 zl, udzial procentowy
ze srodkow dotacji z budzetu powiatu zmniejszyl sig. Ponadto nastqprlazmiana nazwy
turnieju z ,,Otwarte Mistrzostwa Minskiego Towerrzystwa Szachowego o Puchar
Starosty Minskiego" na ,,lVlistrzostwa Minskiego Towarzystwa Szachowego o Puchar
Starosty Minskiego - lX Memorial Krzysztofa Kopczynskiego". MTS przedstawilo
zaklualizowa n y ko s zto rys i h a rm o n o g ra m r ealizaqi:zad ania.

Zarzqd Powiatu jerCnoglo6nie zaakceptowal powyzsze zmiany, na podstawie
ktorych zostanie przygotowany aneks do umowy.

Ad. 9
Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomo6ciami Wojciech Osiriski

wyjasnit, ze powiat jest wla6cicielem dzialki o pow. 391 mkw. w Nowych Groszkach.
Dodal, 2e rzeczoznawca rnajqtkowy przygotowal wyceng tej nieruchomoSci na kwotg
8.524 zl, ale zaproponowal, aby ceng wywolawczi4 do przetargu okreslic na kwotg
9.000 zt,

Nastqpnie odczytat projekt uchwaiy w sprawie sprzedaZy niezabudowanej
nieruchomosci stanowiqc;ej wlasnoSc Powiatu lVlinskiego, polozonej w Nowych
Groszkach; przeprowadzrrno glosowanie, w ktory(n za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedzial sig jednogtosnie.

zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr tr02l16 w sprawie sprzeda2y
niezabudowanej nieruchomo6ci stanowiqcej'wNasnoSc Powiatu Minskiego,
poNo2onej w Nowych Groszkach.

Ad. 10
Sekretarz Powiatu - Danuta Strejczyk powiedziala, 2e na poprzedniej sesji

Rady Powiatu wyra2ona zostala zgoda na przystqpienie przez PUP do projektu
,,Powrot do pracy" i nalezy udzielic w tym zakresie upowaznienia kierownictwu PUP.
Nastgpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia Dyrektorowi
Powiatowego Urzgdu Pracy w Minsku Mazowieckirn do podpisania wniosku, umowy



i realizacji projektu wspotfinansowanego ze Sr,cdkow Europejskiego Funduszu
Spolecznego w ramaclr Programu Operacyjnergo Wiedza Edukacja Rozwoj;
przeprowadzono glosow;anie, w kt6rym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jed nogtoSn ie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalq Nr '+03116 w sprawie udzielenia
upowaznienia Dyrektorowi Powiatowego Urzqdu Pracy w Mifisku Mazowieckim
do podpisania wnioskut, umowy i realizacji projektu wsp6lfinansowanego ze
Srodkow Europejskiego Funduszu Spolecz:nego w ramach programu
Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozw6j.

Ad.11
Sekretarz Powiatu odczytala projekt uchwaty w sprawie udzielenia

upowaznienia Zastqpcy Dyrektora Powiatowego Urzqdu pracy w Minsku
Mazowieckim do podpisania wniosku, umowy i realiz:acji projektu wspolfinansowanego
ze srodkow Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego
wiedza Edukacja Rozwrij; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem
uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziaf sig jednogtosrrie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr ,+04116 w sprawie udzielenia
upowa2nienia Zastgpcy Dyrektora Powiatowego Urzgdu Pracy w Minsku
Mazowieckim do podpisania wniosku, umowy i realizacji projektu
wspolfinansowanego ze Srodkow Europejskiego Funduszu SpoNecznego
w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edul<iacja Rozw6j.

A.d.12
Sekretarz Powiatu - Danuta Strejczyk powiedziala, 2e kontynuowana jest

realizacia zadania w zakresie nieodplatnej pomocy ;crawnej. Wyjasnila , 2e w powiecie
minskim funkcjonuje 6 punklow, z ktorych 3 obs;lugujq organizacje pozarzqdowe
wytonione w drodze konkursu. Nastgpnie odczytala projekt uchwaNy w sprawie
ogtoszenia otwartego konkursu ofert na realizailq zadania publicznego polegajqcego
na udzielaniu nieodplatnej pomocy prawnej w 2017 roku. Przeprowadzono
gtosowanie, w ktorym v-a podjgciem uchwaly Z'-arzqd Powiatu opowiedzial sig
jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 405/16 w sprawie ogfoszenia otwartego
konkursu ofert na realizacjg zadania publicznego polegajqcego na udzielaniu
nieodplatnej pomocy prawnej w 2017 roku.

Ad. 13
Sekretarz Powiatu Danuta Strejczyk przedstawila projekt uchwaly

zmieniajqcej uchwatg w sprawie zasad gospodarowania skladnikami majqtku
ruchomego w Starostwie Powiatowym i w powiatowych jednostkach organizacyjnych.
Wyjasnila, 2e zmiana dotyczy S 21 i okreSlenia wartoSci pojazdow, ktore przeszly na
wtasnoSc powiatu (zwiqkszona zostala kwota z'1000 zl do 2000 zl.). Nastgpnie
przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjrTciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jednoglosnie (nieobecny p. t_. Bogucki)

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 406/16 zmieniajqcq uchwalq w sprawie
zasad gospodarowani:r skladnikami majqtku ruchomego w Starostwie
Powiatowym i w powiatowych jednostkach organizacyjnych.



Ad. 14
Sekretarz Powiatu - Danuta Strejczyk przedstawita projekt uchwaly w sprawie

wyralenia zgody na ptrzekazanie skladnikow majqtku ruchomego Starostwa
Powiatowego w Minsku Mazowieckim. Wyjasnifa, i2 chodzi o przekazanie dwoch
pojazdow do stacji demontazu. Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za
podjgciem uchwaty Zarzqd Powiatu opowiedzial siQ jednogtosnie (nieobecny
p. t- Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 407116 w sprawie wyrazenia zgody na
przekazanie skladnikow majqtku ruchomego Starostwa Powiatowego w Mirisku
Mazowieckim.

Ad. 15
Skarbnik Powiatu -- Teresa Bqk przedstawifa projekt uchwaty w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 11016 rok. WyjaSnita, 2e zrniany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow migdzy SS w ramach tego samego dzialu
w zakresie wydatkow bie2:qcych i dotyczyly:
- Starostwa Powiatowego w Mirlsku Mazowieckim,
- Zespolu Szkot Specjalnyrch w lgnacowie,
- Powiatowego Urzgdu Pracy w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Minsku Maz.
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsklr Maz.
- Powiatowego Srodowisk,owego Domu Samopomocy w Minsku Maz.
Nastqpnie przeprowadzotro gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowa li nastqpujqco:
- Starosta - Antoni JanTarczyhski - za podjqciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjgcienr uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciern uchwaNy,
- Czlonek Zarzqdu - Marerk Pachnik - za podjgciem uchwaly.
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie bylo, nieobecny - p. t-ukasz Bogucki.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 408/116 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 20'15 rok.

Ad. 16
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie sirT 24 pa2dziernrka br. o godz. 9.00.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedziat, ze je6li chodzi o realizacjq zadan
drogowych to mamy dwie kwestie.
1) dot. przebudowy ul, Willowej w Ceglowie, na to zadanie mielismy w budzecie kwotg

212.000 zl i mialo byc finansowane po 50% przez: powiat i gming Ceglow, WyjaSnit,
ze w postgpowaniu przetargowym wplynqty dwie oferty na kwotq 352.419,78 zl
i kwotg 38'1.053,90 zl. F'o postgpowaniu wg nowyr:h zasad to zadanie realizowafaby
firma TARPOL za kwotg 381.053,90 zl. Zwrocono sig do wojta gminy Ceglow, czy
sfinansujq dodatkowq kwotq wyniktq z postgpowania przetargowego i odpowiedz
byla pozytvwna. W zwiqzku zlym to zadanie przy udzide 50/50 bqdzie realizowane
po zabezpieczeniu zwiqkszonego udzialu po naszej stronie.

2) dot. wykonania dokumentacji projektowej na przebudowq drogi Stary Konik-Chobot
wraz z budowq chodnika w m. Kazimierow. W budzecie na to zadanie jest kwota
400.000 zl, mialo byc finansowane 50/50 z gminq Halinow. W ramach postgpowania
przetargowego wptyngla jedna oferta firmy TA,RPOL na kwotg 818.808,10 zl.



\N zwiqzku z tym trzerba dolozyc ponad 400.000 zl. Przeprowadzono rozmowQ
z burmistrzem Halinowa, ktory powiedzial, ze e,wentualnie mogtby dotoZyc kwotq
100.000 zN, wigc po stronie powiatu byloby uzupetnienie w kwocie ponad
300.000 zl, co w chwili obecnej nie jest mozliwe.

Starosta wyjasnil, 2e rozwaZane byly roZne warianty rozwiqzania tej sprawy, bo
chcielibysmy to zadanie zrealizowac, ale jest problem ze sfinansowaniem. WyjaSnit,
ze jest propozycja, Zeby dyrektor ZDP przetarg uniewaZnil i oglosil przetarg )eszcze
raz.
Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek powiedziat, zer jest propozycja wydluzenia tego
odcinka do ul. Swigtokrzyskiej. Zaproponowal,2e mozna bylcbywykonac odcinek do
ul. Rozanej z ewentualnyrn rozszerzeniem,
Skarbnik Powiatu - Terersa Bqk zaproponowata, aby nie rozszerzac tego zakresu
z uwagi na czas kiedy jes;t oglaszany przetarg, bo koniec roku to nie jest dobry czas.
Ponadto ZDP ma jeszcze duzo inwestycji do skonc;uenia.
Dyrektor ZDP - Andrzej Solonek powiedzial, ze jest podstawa do uniewaznienia
przetargu, gdyz nie mamy zabezpieczonych srodl<ow. Ponadto wyja6nif, ze etap I

obejmowal odcinek do ul. Rozanej i opiewal na kwotrT 1.42B.OOO zl, a etap ll obejmowal
odcinek do ul. Swigtokrzy'skiej - kwota 1.373.000 zil, czyli caloSc inwestycji to kwota
ok. 2.700.000 zl. Wyjasnit, 2e w ramach etapu I wyodrgbniono same roboty
chodnikowe i poszerzenie nawierzchni w tluczniu z: przykryciem wierzchniq warstwa
asfaltu i na taki zakres przetarg byt ogtoszony. Wplynqla jedna oferta na kwotg
818 808 zl.

Starosta - Antoni Janf arczynski zwrocil sig ,z pytaniem, czy jestesmy w stanie
przygotowac nowE specyfikacjq na odcinek do ul. Swigtokrzyskiej.
Dyrektor ZDP wyjasnil,2ejest w stanie przygotowar: nowq specyfikacjg na wydluzony
odcinek, ale nie mamy pewno6ci, ze wplynie jakas oferta. Ponadto wszystko musialoby
byc wykonane w dniu dzisiejszym tj. uniewaznienie przetargu o ogloszenie nowego
postgpowania.
P. t-ukasz Bogucki zwrocr! sig z pytaniem, czy jest nrozliwosc ogloszenia przetargu na
odcinek do ul. Rozanej znoZliwoSciqrozszerzenia w trakcie realizacji.
Dyrektor ZDP wyjasnit, ze w przetargu zaznaczono, ze jest mozliwo6c rozszerzenia
tego zakresu do ul. Swiqltokrzyskiej i zamieszczono przedmiar robot. Bqdzie moZna
ten zakres aneksowac i ewentualnie zakres ten wykonac w przyszlym roku. Zaznaczyl
jednak, 2e sq problemy z ofertami na wykonanie rolcot drogowych. Stwierdzil, Ze jeSli
oka2e sig, ze warunki bgdq korzystne i bgdziemy mieli zabezpieczenie finansowe to
mo2na w tym roku rozszerzyc ten przetarg i wykonac do ul. swigtokrzyskiej.

Zarzqd Powiatu jednogtoSnie podjql decyzjg o uniewaznieniu przetargu
i ogloszeniu nowego pc,stqpowania na zakres clotychczasowy (do ul. Rozanej)
z mo2liw osciq rozsz erzenia.
starosta zaznaczyl, ze nie mamy zabezpieczenia srodkow finansowych.

Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki zwrocil siq z proSbq o informacjg na temat
ul. Przejazd w Sulejowku.
Dyrektor ZDP powiedzial, ze ogloszony zostal przetilrg i termin skladania ofert uplywa
21 pa2dziernika br
Starosta poinformowal, 2e w wykazie zadan drogowych mamy kilka zada n zwiqzanych
z wykonaniem dokumentacji dot. skrzyhowan drog prowiatowych z drogami gminnymi,
na ktore gminy staraly sig o srodki. Wyjasnii, ze gmirry nie otrzymaly srodkow i zadania
te zostanq wykreslone.
Starosta powiedzial, 2e dct zmian w budzecie na ses;jq trzeba znale2c kwotg 75.OOO zl
na wykonanie koncepcji przejazdu na ul. Sosnkowskiego (przejScie dla pieszych



i rowerzystow pod przejazdem kolejowym Pilawa-Tluszcz). WyjaSnit, ze najpierw
bqdzie przygotowana koncepcja , a w ll etapie projerkt techniczny i wykonawstwo.

Naczelnik Wydzia{u Inwestycji poinformowat, ze jest zgoda Miasta Minsk
Mazowiecki na udzial w 113 i wstgpna zgoda Gminy Mirisk Mazowiecki, ktora musi
zostac przyjgta przez Raclq Gminy.
Dodat, 2e otrzymal kopiq pisma PKP PLK wystosowane do Wojewody Mazowieckiego
w zakresie powrocenia do tematu budowy wiaduk:tu nad trasq Warszawa-Terespol
w Mrozach. PKP postanowilo powrocic do tematu i zadeklarowalo udzial 113
w inwestycji.
Starosta wyjasnit, 2e udzial po naszej stronie w 1/3 wartosci inwestycji jest nierealny.

Sekretarz Powiatu Danuta Strejczyk pr:zedstawila pismo zlo2one przez
pelnomocnika w imieniu Burmistrza Kaluszyna dotyczqce wydania opinii w zakresie
projektowanej budowy drogi gminnej potozonej w Kialuszynie dochodzqcej do DK nr 2
w km 537+3ll

Dodala, ze dyrektor ZDP pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.

Zarzqd Powiatu prozytywnie zaopiniowal prrzedNozone materiaty dotyczqce
projektu budowy drogi gminnej polozonej w gminie Kaluszyn, powiat minski
dochodzqcej do DK nr 2 w km 537+377.

Ad. 17
Protokol posiedzenia w dniu 26 wrzeSnia br. zostal przyjqty.

Ad. 18
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyns;kr

Wicesta rost a - Krzy szlof Ploch ocki

Czlonkowie Zarzqdu. t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek
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